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              Ion Ţiriac îşi menţine discursul radical în privinţa sportivilor care se dopează.
Fostul şef al COSR cere suspendare pe viaţă pentru trişori.

  

              Fostul tenismen susţine că în sportul alb actual se efectuează controale în fiecare
săptămână.Ultimele cazuri de dopaj care au zguduit sportul mondial (Tyson Gay, Asafa Powell)
şi românesc (Roxana Bârcă, Răzvan Martin, foto mic), l-au determinat pe Ion Ţiriac să ia
poziţie.

  

             Fostul preşedinte al COSR, omul care a militat pentru excluderea din familia olimpică a
trişorilor încă de la prima abatere, decizie care a funcţionat ani buni, cu folos, în România, îşi
păstrează discursul radical.

  

Domnule Ţiriac, reapar cazurile de dopaj la nivel înalt. Ce trebuie făcut?
Eu îi consider hoţi pe cei care fac astfel de lucruri şi aş spune «toţi banii înapoi, din toată
cariera!». Înseamnă că ai înşelat nu numai sportul, ci toată opinia mondială.

    

  

  

Este legea prea permisivă?
Sigur. Este şi vina autorităţilor, care nu pun o pedeapsă mai drastică în aceste cazuri.

  

Federaţia internaţională de atletism a ridicat totuşi perioada de suspendare la patru ani...
Nu e de ajuns. Eu aş dicta suspendare pe viaţă.

  

„Să-şi cureţe sertarele!“O astfel de decizie a fost luată de COSR după Sydney, iar
rezultatele s-au văzut.
România a fost singura ţară din istoria olimpismului care, la Sydney, înainte de Jocurile
Olimpice, n-a spus că «Vasilică» este bolnav şi pleacă acasă să se trateze... Nu, am ieşit şi am
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făcut conferinţă de presă, pentru prima dată în istorie, şi am spus: «Vasilică» este pozitiv!

  

Ce le-aţi spus federaţiilor din ţară când eraţi preşedinte la COSR?
Să-şi cureţe sertarele! Să nu cumva să-i prind, că nu mai reprezintă România niciodată.
Federaţiile au datoria să efectueze controale. Acum spun că „nu sunt bani, nu sunt bani!“, dar
eu cred că sunt foarte mulţi bani

  

!Care e situaţia controalelor în tenis?
Cei de la tenis sunt controlaţi în fiecare săptămână, joacă sau nu joacă. În momentul în care nu
se ştie unde te afli, eşti declarat pozitiv

  

!**  sursa - prosport.ro
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